

MyDebit Shop Cashless; Win Prizes Lucky Draw

1 October 2017 - 31 December 2017

Terms & Conditions

1. The Store Group's **"MyDebit Shop Cashless; Win Prizes"** Lucky Draw [refer "Contest"] organized by The Store Group and Payments Network Malaysia Sdn Bhd (PayNet)[refer "Organiser"] is open to all Malaysian aged 18 and above, except for the employees of the Organiser, their affiliates and their related companies, members of their immediate families (parents, spouse, son /daughter). The Contest period starts from **1 October 2017 until 31 December 2017** ("Contest Period").
2. By participating in the Contest, participants are taken to have read, understood and agreed to abide by and be bound by these terms and conditions of the Contest, the Data Protection & Privacy Notice as detailed below, and all amendments, additions, replacements deletions and modifications hereto ("Terms and Conditions") as may be made from time to time by the Organisers and be bound by them and abide by the decision of the Organisers.

A. PROMOTION CONTEST

1. This Contest is open to the cardholders of Automated Teller Machine ("ATM")/MyDebit Cards issued by participating MyDebit Financial Institutions in Malaysia ("the Cardholders"). Only Cardholders who are 18 years of age and above and have valid identification document (example: identity card or passport) are eligible to participate in the Contest.
2. Cardholders must charge retail purchase transaction via ATM/MyDebit Card a minimum of Ringgit Malaysia Thirty (RM30) at The Store, Pacific and Milimewastores (except tenanted counter), during the Contest Period and will automatically qualified for the Contest.
3. Cardholders will automatically DOUBLE their entries when the purchase transaction is made via MyDebit Contactless.
4. A Cardholders must also have an account with the MyDebit Participating Bank which is valid, non-dormant and in good financial standing, during the Promotion Period up until redemption of the Promotion Prizes. Participants shall comply with the eligibility requirement above in order to be an "Eligible Participant".
5. Cardholders shall comply with the eligibility and qualifying requirement above in order to be considered as an eligible entry(ies) ("Eligible Entry(ies)")
6. There is no limit to the Eligible Entry(ies) entered by the Cardholders but entries performed outside the Contest Period will be disqualified.

MyDebit Shop Cashless; Win Prizes Lucky Draw

1 October 2017 - 31 December 2017

B. SELECTION OF WINNERS

1. Winners will be chosen through random draws from a pool of total Eligible Entries performed by a random computer process after the Contest end ("Shortlisted Winners").
2. The Shortlisted Winners will be contacted by telephone and required to answer simple questions as determined by the Organiser. In the event that the Organiser is unable to contact the Shortlisted Winners after three (3) attempts (i.e. no reply, telephone number not in service or no connection etc), the Organizer reserves the right to select the next Shortlisted Winner to undergo the same process. The Organizer will not be held liable in the event the winners cannot be contacted for whatever reasons.
3. Each participant shall only win one (1) Prize throughout the Contest Period, irrespective of the number of Eligible Entries collected by the Organizer.
4. The Organizer shall notify the winners not later than Three (3) months from the end of the Contest Period and the Organizer shall announce and publish the names of the winners on their websites.

C. PRIZES

1. The Prizes for this Contest are:
 - a. Grand Prize: One (1) winner for Subaru Forester 2.0i (Prize excluding road tax, registration & Insurance)
 - b. 1st Prize: One (1) winner for Branded 40" LED TV worth RM1,999.00
 - c. 2nd Prize: One (1) winner for Branded 2-Door Refrigerator worth RM1,500.00
 - d. 3rd Prize: One (1) winner for Branded Washing Machine Worth RM1,200.00
 - e. Special Prizes: Twenty Five (25) winners for RM200.00 The Store/Pacific/Milimewa Gift Voucher each.
2. For the Grand Prize, the Prize is subject to the terms and conditions as stipulated by the automobile company. To the fullest extent permitted by law, the Organizer and their agents exclude their responsibilities and all liabilities arising from any postponement, cancellation, delay or changes to the Prize details or any other unforeseen circumstances beyond the Organizer's reasonable control and for any act or default of any third party suppliers or vendors.
3. The Organiser reserves the rights to substitute a prize with another prize of similar value without prior notice. Winners are not allowed to exchange the Prizes for cash.

MyDebit Shop Cashless; Win Prizes Lucky Draw

1 October 2017 - 31 December 2017

4. All winners are required to attend the Prize Presentation Ceremony to collect their Prize which will be announced later. Winners have to bear all the expenses pertaining to transportation of prize collection. Venue and time of ceremony will be announced later.
5. The Organiser reserves the rights to postpone the pre determined date and venue of the Prize Presentation Ceremony at a later date which shall be notified by the Organiser to the winner in case of any unforeseen circumstance.
6. Winners should claim the Prize on their own. Agent or representative to claim the Prizes will not be entertained. In the event the winner failed to attend the Prize Presentation Ceremony, their eligible for the Prize will be forfeited automatically without prior notice. Winners are responsible upon their safety during the way to the location of Prize Presentation Ceremony. Organizer will not be responsible for any cause of defaced/injured/dead/loss of property.

D. OTHER TERMS

1. Participants also agree that the provided information be disclosed to The Store Group's merchandise partner/ third party and relevant business in the event for all the purpose of marketing and products promotion activities and services. All the provided information and all personal data in contest which has been disclosed by the participants and has been agreed and sign by participants are in accordance with the Personal Data Protection Act 2010. Log on to www.tstore.com.my for more details about the Personal Data Protection Act.
2. Winners shall assume full liability and responsibility in case of any accident, injury, damage, loss or claim resulting from participation of the Contest, redemption and/or usage of the Prizes. The Organiser shall not be responsible for any liability, mishap, loss, damage, claim or accident (including death) suffered by third parties or the cardholders in any manner whatsoever during and after the Contest resulting from or arise out of the Contest.
3. To the fullest extent permitted by applicable laws, the Organizer offer no warranty or representation whatsoever, express, implied or statutory, in relation to the Contest, the Prizes including, but without limitation, the merchantable quality and fitness for purposes in respect of the Prizes.
4. All decisions made in relation to the Contest shall be final, conclusive and binding.
5. The Organiser reserves the rights to use the winners' details for promotion and advertising purpose without prior notice or make any compensate.
6. The terms and conditions shall be governed and construed in accordance with laws of Malaysia and the exclusive jurisdiction of courts of Malaysia.

MyDebit Shop Cashless; Win Prizes Lucky Draw

1 October 2017 - 31 December 2017

MyDebit Shop Cashless; Win Prizes

Terma dan Syarat

1. Peraduan Kumpulan The Store “MenangHadiah; Jom Belanja TanpaTunai” [rujuk “peraduan”] dianjurkan oleh Kumpulan The Store dan Payments Network Malaysia SdnBhd (PayNet) [rujuk “PihakPenganjur”]terbukakepadasemuarakyat Malaysia yang berumur 18 tahun dan ke atas, kecuali kakitangan Kumpulan The Store, ahli-ahlikeluargaterdekat (ibu bapa, suami isteri dan anak). Peraduan ini bermula dari **1 Oktober hingga 31 Disember 2017**. [“Tempoh Peraduan”].
2. Dengan menyertai peraduan ini, peserta dianggap telah membaca, memahami dan setuju akan semua terma dan syarat dalam peraduan berkenaan, tertakluk pada Perlindungan Data Peribadi dan Polisi Privasi yang dinyatakan di bawah, dan sebarang pindaan, penambahan, penggantian pemotongan dan modifikasi kepada perjanjian ini [Terma dan Syarat] sebagaimana yang dibuat dari semasa ke semasa oleh Pihak Penganjur dan segala terma dan syarat adalah tertakluk pada keputusan Pihak Penganjur.

A. PERADUAN PROMOSI

3. Peraduan ini dibuka kepada semua pemegang kad ATM Mesin Kad Auto-Teller / Kad MyDebit yang dikeluarkan oleh Institusi Kewangan Malaysia (“Pemegang Kad”). Hanya pemegang kad yang berumur 18 tahun dan ke atas serta mempunyai dokumen pengenalan diri yang sah (contoh:- Kad Identiti atau passport) adalah layak untuk mengambil bahagian dalam peraduan ini.
4. Pemegang Kad harus melakukan transaksi pembayaran menerusi kad ATM /MyDebit dengan pembelian minimum sebanyak tiga puluh ringgit (RM30) di Pasar Raya The Store, Pacific atau Milimewa (kecuali kaunter sewaan) semasa Tempoh Peraduan dikira layak untuk menyertai peraduan ini secara automatik.
5. Pemegang Kad yang membuat pembayaran melalui transaksi Mydebit Tanpa Sentuh berkecualan mendapat dua (2) kali peluang penyertaan secara automatik.
6. Pemegang Kad juga perlu mempunyai akaun dengan mana-mana Institusi Kewangan MyDebit yang mana akaun berkenaan haruslah sah, aktif dan mempunyai status pembiayaan yang baik semasa Tempoh Peraduan sehingga penebusan untuk Hadiah Peraduan. Bagi menjadi seorang peserta layak, peserta harus mematuhi segala syarat kelayakan yang dinyatakan di atas.

MyDebit Shop Cashless; Win Prizes Lucky Draw

1 October 2017 - 31 December 2017

7. Pemegang kad harus mematuhi syarat dan kelayakan yang dinyatakan di atas supaya menjadi peserta yang layak. ["Kelayakan Penyertaan"]
8. Tiada had kepada bilangan penyertaan oleh Pemegang Kad. Penyertaan yang dilakukan selepas tempoh peraduan dianggap tidak sah.

B. PEMILIHAN PEMENANG

1. Pemenang akan dipilih menerusi suatu cabutan rawak komputer daripada data yang dikumpul daripada jumlah keseluruhan Kelayakan Penyertaan sebaiknya tamat tempoh peraduan. [Pemenang Terpilih].
2. Pemenang Terpilih yang disenarai pendekkan sahaja akan dihubungi menerusi panggilan telefon dan mereka diperlukan untuk menjawab soalan mudah yang ditentukan oleh Pihak Penganjur. Sekiranya Pihak Penganjur gagal untuk menghubungi pihak berkenaan selepas dalam tiga (3) cubaan (dalam aspek tiada balasan, nombor telefon tiada khidmat atau masalah rangkaian), maka Pihak Penganjur berhak untuk memilih Pemenang yang disenarai pendek seterusnya yang layak untuk melalui proses yang sama. Pihak Penganjur tidak akan bertanggungjawab atas kegagalan untuk menghubungi pemenang walau apa jua alasan.
3. Setiap peserta hanya akan memenangi satu (1) Hadiah sepanjang Tempoh Peraduan, tanpa mengira bilangan penyertaan yang dikumpul oleh Penganjur.
4. Pihak Penganjur harus mengumumkan nama-nama pemenang sekurang-kurangnya Tiga (3) bulan selepas tamat Tempoh Peraduan dan Pihak Penganjur akan membuat pengumuman dengan menyiarkan nama pemenang di laman web mereka.

C. HADIAH PERADUAN

1. Hadiah-hadiah untuk peraduan ini terdiri daripada:-
 - a. HADIAH UTAMA – SUBARU FORESTER 2.0I untuk 1 PEMENANG (Hadiah tidak termasuk kos sampingan untuk cukai jalan, pendaftaran dan insurans)
 - b. HADIAH PERTAMA – 40" LED TV BERJENAMA bernilai RM1,999.00 untuk 1 PEMENANG
 - c. HADIAH KEDUA - PETI SEJUK DUA PINTU BERJENAMA bernilai RM1,500.00 untuk 1 PEMENANG
 - d. HADIAH KETIGA – MESIN CUCI BERJENAMA bernilai RM1,200.00 untuk 1 PEMENANG

MyDebit Shop Cashless; Win Prizes Lucky Draw

1 October 2017 - 31 December 2017

- e. HADIAH ISTIMEWA – BAUCAR HADIAH bernilai RM200.00 untuk 25 PEMENANG DARI THE STORE/ PACIFIC /MILIMEWA.
2. Untuk Hadiah Utama, hadiah adalah tertakluk pada terma dan syarat yang ditetapkan oleh syarikat automobil. Tertakluk pada peruntukan undang-undang penganjur. Ejen-ejen Pihak Penganjur tidak akan bertanggungjawab atas segala liabiliti yang berlaku seperti masalah penangguhan, pembatalan, kelewatan atau perubahan kepada butir-butir hadiah atau masalah yang timbul atas perkara yang berlaku di luar jangkaan dan kawalan Pihak Penganjur dan juga sebarang perbuatan atau penafian oleh mana-mana pihak ketiga pembekal atau vendor.
3. Pihak Penganjur berhak untuk menukar ganti hadiah dengan hadiah yang lain yang sama nilainya tanpa notis terlebih dahulu. Pemenang juga tidak dibenarkan untuk menukar hadiah dalam bentuk wang tunai.
4. Semua pemenang dikehendaki menghadiri Majlis Penyampaian Hadiah dan pemenang dikehendaki menanggung semua perbelanjaan termasuk kos pengangkutan untuk mengambil hadiah. Tempat dan masa penyampaian hadiah akan diumumkan kemudian.
5. Pihak Penganjur atas budi bicaranya berhak untuk menangguhkan tarikh dan waktu penyampaian hadiah pada suatu masa nanti seandainya berlaku sebarang kejadian di luar jangkaan.
6. Hadiah hendaklah dituntut sendiri oleh pemenang. Agen atau wakil tidak akan dilayan. Sekiranya pemenang gagal menghadirkan diri ke Majlis Penyampaian Hadiah, kelayakan pemenang akan terbatal secara automatik tanpa sebarang notis.. Pemenang bertanggungjawab atas keselamatan mereka dalam perjalanan ke lokasi Majlis Penyampaian Hadiah. Pihak Penganjur tidak akan bertanggungjawab atas segala kerosakan / kecederaan / kematian / kehilangan harta benda yang berkenaan.

D. LAIN-LAIN TERMA DAN SYARAT

1. Peserta juga bersetuju bahawa maklumat yang diberikan boleh digunakan untuk tujuan pemasaran dan aktiviti promosi barangan atau produk dan perkhidmatan yang berkaitan dengan Kumpulan The Store, sama ada rakan niaga atau pihak ketiga Kumpulan The Store yang sudah wujud atau perniagaan masa hadapan. Peserta juga mengesahkan bahawa perakuan pihak peserta yang diberi dalam peraduan adalah persetujuan sebagaimana yang diperuntukkan dan termaktub dalam Akta Perlindungan Data Peribadi 2010. Layari www.tstore.com.my untuk maklumat lanjut mengenai Dasar Privasi dan Data Peribadi.
2. Pemenang akan menanggung liabiliti dan bertanggungjawab sepenuhnya jika berlaku sebarang kemalangan, kecederaan, kerosakan, kerugian atau tuntutan akibat daripada penyertaan dalam

MyDebit Shop Cashless; Win Prizes Lucky Draw

1 October 2017 - 31 December 2017

peraduan ini atau masalah hadiah dari segi penebusan atau kegunaan hadiah tersebut. Pihak Penganjur tidak akan menanggung sebarang liabiliti, kejadian yang tidak dingini, kerugian, kerosakan, tuntutan atau kemalangan (termasuk kematian) yang dialami dalam sebarang situasi yang melibatkan pihak ketiga atau Pemegang Kad, semasa atau selepas Peraduan ini.

3. Setakat yang dibenarkan oleh undang-undang yang terpakai , Pihak Penganjur tidak membuat sebarang jaminan atau representasi, sama ada yang nyata, tersirat atau statutori berhubung dengan Peraduan mahupun Hadiah termasuk, tetapi tanpa batasan yang berhubung dengan kualiti Hadiah.
4. Semua keputusan yang dibuat berkaitan dengan Peraduan ini adalah muktamad dan terikat.
5. Pihak Penganjur berhak untuk mengguna pakai butir-butir peribadi pemenang untuk tujuan promosi dan pengiklanan tanpa sebarang notis atau pampasan.
6. Terma dan syarat ini dipantau dan ditafsir mengikut undang-undang Malaysia and dalam bidang kuasa eksklusif mahkamah Malaysia.

MyDebit Shop Cashless; Win Prizes Lucky Draw

1 October 2017 - 31 December 2017

MyDebit Shop Cashless; Win Prizes

条例与规则

1. 環球集團有奖竞赛“SHOP CASHLESS, WIN PRIZES”【竞赛】是由環球集團与 Payment Network Malaysia (PayNet) 【主办单位】公开予所有 18 岁或以上的大马公民，唯環球集團属下公司的职员或直系家属（父母、配偶或子女）一律不准参加。此竞赛从 **2017 年 10 月 1 日开始至 12 月 3 日截止**。
。【竞赛期】
2. 参加此项竞赛的每一位参赛者已同意并详阅及了解所有竞赛的条例与规则，个人隐私资料条例等。然而主办单位有权取消、修改或终止【条例与规则】及全权负责所有决定，不得有异议。

A 促销竞赛

3. 此竞赛公开予所有在大马参与金融机构 MyDebit 或自动提款机【ATM】的持卡者参与。只有满 18 岁或以上持卡者及拥有合格公民文件（如：身份证或驾照）即有资格参赛。
4. 参赛者必须于任何一间 MyDebit 金融机构拥有合法户口即其户口必须是合法、活跃及至竞赛结束抑或领奖之前仍然保持良好信用记录。参赛者必须遵守以上条例并致力当好合格的参赛者。
5. 持卡者必须使用 ATM/MyDebit 转账/提款卡交易达 RM30 于環球、太平洋及美丽华超市（出租柜台除外）即可自动列入参赛资格。
6. 若使用非接触智能卡交易，持卡者将自动拥有双倍参赛机会。
7. 持卡者须遵守所有以上的条例及规则方能成为合格参赛者。
8. 参赛次数不拘，若于竞赛过后呈交将视之无效。

B. 遴选得奖者

1. 主办单位将于竞赛截止后从电脑的所有参赛资格者随机抽选合格得奖者（最终得奖者）。

MyDebit Shop Cashless; Win Prizes Lucky Draw

1 October 2017 - 31 December 2017

2. 最终得奖者将获主办单位以电话通知并须回答指定的简单问题。主办单位将尝试拨电予参赛者多达 3 次，若参赛者一连 3 次无法接通电话（如没回应、电话讯号不佳等因素），主办单位有权另择有资格获奖者，同时也不会因候选人没接电话权以负责。
3. 每一位参赛者只可获取 1（一）份奖品，无论主办单位接受无数份的合格参赛者。
4. 主办单位将鉴定得奖者于竞赛截止后的 3 个月，同时将透过官方网站宣布名单。

c. 奖品

1. 此有奖竞赛奖品包括：-
 - a. 大奖 – 1 获奖者赢取 Subaru Forester 2.0i 全时四驱休旅车（不包括路税、注册费及保险等附加费）。
 - b. 首奖 – 1 获奖者赢取名牌 40 寸电视机
 - c. 次奖 – 1 获奖者赢取名牌两门冰箱
 - d. 三奖 – 1 获奖者赢取名牌洗衣机
 - e. 特别奖 – 25 获奖者赢取价值 200 令吉的環球、太平洋及美丽华的购物礼券。
2. 至于大奖奖品，此奖品取决于相关汽车公司的条例与规则包括主办单位的规定法律。主办单位的相关代理不为所有相关资产所引发的问题如拖延、取消、迟缓或奖品更换事故或发生主办单位控制范围外或因供应商或代理等第三者所做出的决定权以负责。
3. 主办单位有权无需事先通知下以同等价值奖品取代原定奖品。得奖者不可将奖品兑换成现金。
4. 得奖者必须亲自出席将于稍后公布的颁奖典礼以领取其奖品。得奖者必须自付所有一切领奖有关的开销包括交通费。举办地点及日期将另行通知。
5. 若发生意料之外中事，主办单位有权展延或更改颁奖日期及时间并另行通知为止。
6. 得奖者必须亲自领取奖品。委派代表恕不受理。缺席者将在不被另行通知的情况下自动被取消资格。得奖者必须自己负责前往领奖仪式的整个行程的个人安全。如发生任何损坏、受伤、死亡、财务损失等事件，主办单位不负上任何责任。

c. 其他条例

1. 参赛者同意所提供予環球集团包括未来任何有关的业务伙伴或其他第三方作为行销、产品或服务方面的推广用途。参赛者同时确定及认同于所提供的资料所做的同意及签署是依据及符合 2010 年个人资料保护法令中所指定的条文。预知更多关于个人资料隐私条例可浏览 www.tstore.com.my 查询。

MyDebit Shop Cashless; Win Prizes

Lucky Draw
1 October 2017 - 31 December 2017

2. 得奖者必须承担参赛过程的所有资产包括多引发的意外、伤亡、损毁、或因领取含有缺陷或奖品的一切损失及赔偿。主办单位不会为因第三者或参赛者于竞赛期间或之后因资产所引发的问题包括意外、损失、赔偿或死亡承担责任。
3. 基于现有法律，主办单位不会充当担保人或代言任何关于此竞赛或相关奖品包括奖品品质，数量或供应商质量等。
4. 所有关于此竞赛的结果都是最终决定且不得有异议。
5. 主办单位有权保留权利及使用得奖者的一切相关资料作为宣传及促销用途且无需事先咨询或做出赔偿。
6. 以上所列条规与规则是依据及符合国家法律及国家法庭权限管辖之下。